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Motie Evenementenlocatie 

De Raad van Zwolle in vergadering bijeen op 11 november 2022

Overwegende dat:

• Op dit moment niet duidelijk is welke plek in Zwolle zich structureel leent voor het 

organiseren van toonaangevende evenementen;

• Er ondanks verschillende onderzoeken nog steeds geen nieuwe locatie is gevonden;

• Zwolle als groeiende stad niet om een structurele locatie voor grootschalige impactgevende 

evenementen heen kan;

• Een dergelijke locatie goed toegankelijk zou moeten zijn voor elke bezoeker;

• Een dergelijke locatie op een goede en veilige manier bereikbaar moet zijn;

Van mening dat:

• Een duurzame evenementenlocatie bijdraagt bij het aantrekken en behouden van grote 

evenementen die smaak geven aan onze stad;

• Een (ingerichte) evenementenlocatie met vaste en duurzame voorzieningen 

kostenbesparend is voor organisatoren en kleinere producties;

• Deze besparing geïnvesteerd kan worden in de kwaliteit van de producties;

• Een (ingerichte) evenementenlocatie met vaste en duurzame voorzieningen minder schade 

oplevert aan flora en fauna;

Roept op dat:

• Het college erkent dat een nieuwe evenementenlocatie hoort bij een stad als Zwolle;

• Het college met een duidelijk perspectief komt over een structurele evenementenlocatie.

En gaat over tot de orde van de dag.
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